
 
 
 
Styrelsemöte 2024-09-16 

Närvarande: 

Anna Dahlgren, Mats Nilsson, Isabelle Clarén, Eva Lennartsson, Ulla Desombre, Kaisa Fexe, 

Karolina Räntefors. 

 

Dagordning: 

 
1. Mötet öppnas 

2. Bevara kustmiljön i Halland. 

Föreningen har fått frågan om vi vill engagera oss i arbetet att förhindra att vindkraftverk 
uppförs utanför vår kust. Vi avböjer med motiveringen att det inte är en fråga för vår 
förening.  

 
3. Strandstädning/Röjning 20240921. 

Fyra personer har anmält intresse att hjälpa till med röjning av sly. Anna lägger ut på FB 
som ett event. I övrigt är allt klart. 
 

     3.5 Steninge Natur och Miljöförening. Medlemmarna/kommunikation och register. 

Det är fortsatt ett problem att föreningen inte har ett uppdaterat medlemsregister. Nya 
medlemmar tillkommer under föreningsåret och de som redan är medlemmar betalar in 
under olika tidpunkter. Därmed uppstår även ett kommunikationsproblem. Anna startar en 
tråd med Agneta och Kajsa för att finna ut en arbetsmetod och upprätta ett medlemsregister 
som blir användbart framgent.  
 

4. Kommande aktiviteter och datum. 

Grantändningen äger rum lördagen den 30 november kl. 15.00. Eva och Ulla ansvarar för 
aktiviteten. Isabelle frågar om kören har möjlighet att komma och sjunga. 

 
5. Midsommarstång 

Midsommarstången är nedplockad. Anna har gjort en checklista för kommande 
midsommarfirande. Styrelsemedlemmarna läser igenom och kommer med synpunkter vid ett 
styrelsemöte framöver. 
 

6. Kontakta kommunen, Sofia W, angående gummimatta och ledstång. 

Anna har varit i kontakt med Sofia W och fått information om att ansvaret för Steningestrand 
lämnats över till annan tjänsteman. Vi avvaktar och ser om ledstången kommer på plats 
inom den närmaste tiden. Gummimattan har de koll på men inte lyckats få loss ännu. De 
arbetar vidare med frågan. Ev. kommer höststormarna hjälpa till att få loss den. 
 



7. Båten på midsommarängen. 

Båtarna är egentligen tre till antalet. Mats berättar att de legat där sedan1980-talet och att 
det är svårt att lista ut vem som äger dem. Polisen hänvisar till Kronofogdemyndigheten men 
ingen av dem vill engagera sig i frågan eftersom ägare till båtarna är okänt. Mötet beslutade 
att vi fotograferar båtarna och lägger ut en fråga på FB. Vi gör även ett anslag till vår 
informationstavla med samma fråga samt klistrar ett anslag på båtarna. Förhoppningsvis får 
vi information som vi kan gå vidare med. 
 

8. Flaggor 

Mötet beslutade köpa in 2 st flaggor att användas vid våra aktiviteter. Kaisa tar kontakt med 
leverantören och beställer flaggorna. Av de förslag Kaisa presenterade valde vi nr 2. 
 

9. Miljögifter 

Isabelle presenterade den skrivelse hon, Katarina och Kerstin T arbetat fram. Isabelle 
kommer nu skicka den till Halmstad Kommun och den kommer även finnas på vår hemsida 
där alla kan ta del av den. 

 
10.  Överblivna punkter från föregående möte. 
 

 Punkten flyttas över till kommande styrelsemöte 

11. Vandring kommunekolog + granplantering på hygge. 

Anna, Isabelle, Mats och Karolina träffade och gjorde en vandring tillsammans med 
kommunekolog Joel Jansson den 2 september. Dels för att få en uppfattning om vilket 
biologiskt värde Alarna vid Klappebäcken har, dels hur vi kan arbeta med att på sikt skapa 
ett Naturvårdsområde i skogen mellan Steninge och Skipås. Joel J tog sig tid att promenera 
hela stråket från Gråbergsvägen norrut till Skipås och kunde tillföra värdefull information hur 
vi kan tänka framöver. 

 Det är oklart vem som äger marken där det planterats gran. 
 

12.  Nästa möte 

 241024 kl 18.00 hos Ulla på Båtmansvägen 3. 

13. Övrigt 

 Inga övriga frågor. 

14. Mötet avslutas. 

 
 Vid pennan 

 Ulla Desombre 

 


